
 

 

Nyhedsbrev nr. 2 2019 
 
Bestyrelsen startede efteråret med at afholde et bestyrelsesmøde, 
hvor der var opfølgning på de igangværende projekter. 
 
Udvidelse af Småfolksvej har kommunen valgt at opdele i 2 etaper. 
1. etape er de 600 m længst mod vest, hvor der har været 
problemer med vand. Her forventes anlægsstart primo oktober. 2. 

etape som er resten af Småfolksvej vil derefter blive gennemført – 
SÅFREMT DER ER PENGE TIL DET. Læs mere under pkt. Siden 
sidst… 
 
Hastighedsbegrænsninger og affaldsøer – her afventer alle, at 
Småfolksvej skal blive færdig, før de vil iværksætte noget som 
helst. Læs mere under pkt. Siden sidst….  
 
Klaplåger v/Julianehåb: Ansøgning er sendt til Fredningsnævnet 

samt Tønder Kommune. Lige nu ligger sagen i Tønder Kommune, 
da Fredningsnævnet ikke kan behandle sagen, før Tønder 
Kommune har givet grønt lys. 
 
Kort fortalt, så ligger alle vores projekter bare og venter på Tønder 
Kommune – på godt jysk TRÆLS. 
 
OPFORDRING: Vi får en del klager over dårligt udsyn og svær 
passage på nogle af stikvejene – vi håber, de enkelte husejere vil 
få fældet og beskåret træer og buske, så der ikke hænger grene 

m.v. ud over foreningens veje. 
 
Med ønsket om et rigtig godt og flot efterår!! 
 
På bestyrelsens vegne 

 

 


